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XXXVIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 27 marca 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1200,  a zakończono o 

godz. 1315.  

 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański dokonał otwarcia XXXVIII Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych na dzisiejsze obrady. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 20 radnych (nieobecny radny Ryszard Kabat), co stanowi quorum, przy którym może 

obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński zaproponował zdjęcie z porządku obrad z punktu 7 podpunkt 6 - 

uchwałę w sprawie zasad usytuowania  na terenie miasta Iławy miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych, wprowadzenie uchwały w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych „ Iławskich Wodociągów”  spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością na lata 2017 – 2018  oraz uchwałę w sprawie „Nabycia lokalu mieszkalnego.  

Uzasadnił, że miasto chce wziąć udział w licytacji. 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu podjęcie uchwały w 

sprawie zasad usytuowania  na terenie miasta Iławy miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych został przyjęty pozytywnie jednogłośnie.  

 

  Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku sesji punktu podjęcie 

uchwały w sprawie  wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
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kanalizacyjnych „ Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2017 – 2018 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku sesji punktu podjęcie 

uchwały w sprawie „nabycia lokalu mieszkalnego”  został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański podał pod głosowanie porządek obrad uwzględniający 

zmiany, porządek został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie” w następującym brzmieniu:                                                                                                                             

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  
2. Ustalenie porządku obrad  
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI i XXXVII Sesji 
4. Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2016 

roku oraz przeciwdziałania narkomanii  
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za rok 2016  
6. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława za 2016 r. 

oraz potrzeby w tym  zakresie  
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2017-2029 
2) zmian w budżecie Miasta Iławy na 2017 rok 
3) przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadanie związane ze zmianą systemu 

ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta Iławy 
4) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w Gminie 

Miejskiej Iława 
5) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla 

bezdomnych 
6) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych „ 

Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2017 - 2018 
7) komunalizacji nieruchomości położonych na terenie miasta Iławy 
8) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 
9) zamiany nieruchomości 
10) nabycia lokalu mieszkalnego 

8) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 
9) Interpelacje i zapytania radnych 
10) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
11) Wnioski mieszkańców Iławy 
12) Komunikaty i oświadczenia 
13) Zamknięcie obrad  XXXVIII Sesji 
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 Ad. 3. Przyjęcie protokołu z  XXXVI i XXXVII  Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie Informacji 

Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z  XXXVI i  XXXVII 

Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do 

powyższych protokołów, w związku z czym protokoły uważa się za przyjęte.  

 

 

Ad. 4. Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    

          Alkoholowych w 2016 roku oraz przeciwdziałania narkomanii. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 marca bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

INFORMACJE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
2016 roku oraz przeciwdziałania narkomanii 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Poddany pod głosowanie jawne temat pt. „Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2016 roku oraz przeciwdziałania narkomanii” został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 

 

Sprawozdanie  pt. Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2016 roku oraz przeciwdziałania narkomanii stanowi załącznik Nr 3  do protokołu. 
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Ad.5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za rok  

           2016  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 marca bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

INFORMACJE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za rok 
2016  
 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
 1 wstrzymujący 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Poddane pod głosowanie jawne „Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Iławie za rok 2016 ” zostało przyjęte pozytywnie przy jednym głosie „wstrzymującym”. 

 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za rok 2016 stanowi 
załącznik Nr 4 do protokołu. 

 
 
 
 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława    

           za 2016 r. oraz potrzeby w tym  zakresie  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach w dniu 20, 21 i 23 marca bieżącego roku.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 
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Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

INFORMACJE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława 
za 2016 r. oraz potrzeby w tym  zakresie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Poddane pod głosowanie jawne „ Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w Gminie Miejskiej Iława za 2016 r. oraz potrzeby w tym  zakresie” zostało przyjęte pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława za 2016 r. oraz 

potrzeby w tym  zakresie stanowi załącznik Nr 5  do protokołu. 

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2017-2029, 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
miasta na lata 2017-29 

Pozytywnie 
bez poprawek  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było: 
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Rada Miejska w obecności 20 radnych przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie zmian                        

w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2017-29 

 

Uchwała Nr XXXVIII/ 322 /17 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na 

lata 2017-29 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

2) zmian w budżecie Miasta Iławy na 2017 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki 
 

zmian w budżecie miasta na 2017 rok 
Pozytywnie 

 bez poprawek 
Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem udział wzięli: 

Przewodniczący KRGBiF Roman Brzozowski zapytał o kwotę 1 mln w wydatkach bieżących na 

opłacenie podatku VAT. 

Skarbnik Ewa Moszczyńska powiedziała, że jest to kwota związana z zobowiązaniem z roku 

ubiegłego w związku z zamianą gruntów po ziemniaczance. 

Przewodniczący KRBiF Roman Brzozowski zapytał czy wcześniej była przewidziana, czy jest 

konsekwencją roku ubiegłego 

Skarbnik Ewa Moszczyńska powiedziała, że tak. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach „za” podjęła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2017 rok. 



Protokół Nr XXXVIII/17 

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 27 marca 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

7 
 

 

Uchwała Nr XXXVIII/ 323 /17 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 rok stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

 

 

3) przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadanie związane ze zmianą systemu 

ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta 

Iławy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach.  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że nie wszystkie komisje miały ten sam 

tekst uchwały. Na Komisji RGBiF wniesiono dwie redakcyjne uwagi. Paragraf 4 ust.2 przeniesiono do 

paragrafu 6 ust. 1, który mówi o tym, że podmiot, który w rozdziale II ubiegając się o dotację jest 

zobowiązany do złożenia wniosku zgodnie ze wzorem określonym w załączniku Nr 1 do niniejszego 

regulaminu. Ta sama treść pozostaje zapisana w innym paragrafie. W załączniku Nr 1 i 2 do regulaminu 

ujednolicona zapisy dotyczące kosztów finansowania jako finansowanie z innych źródeł. Przedłożony 

tekst jest już po poprawkach.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

 
przyjęcia regulaminu udzielania dotacji 
celowej na zadanie związane ze zmianą 
systemu ogrzewania na ogrzewanie 
proekologiczne w budynkach mieszkalnych 
na terenie Miasta Iławy 
 

Pozytywnie 
bez poprawek 

Pozytywie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie przyjęcia 

regulaminu udzielania dotacji celowej na zadanie związane ze zmianą systemu ogrzewania na 

ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta Iławy. 

 

Uchwała XXXVIII/ 324/17 w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadanie 
związane ze zmianą systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych na 

terenie Miasta Iławy stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

 

 

4) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w 

Gminie Miejskiej Iława 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

 
dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w 
Gminie Miejskiej Iława 
 

Pozytywnie  
bez poprawek 

Pozytywnie  
1 wstrzymujący 

Pozytywnie  
1 wstrzymujący 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 18 głosach ,,za” i 2 „ wstrzymujących” podjęła 

uchwałę, w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

w Gminie Miejskiej Iława. 

 

Uchwała XXXVIII/325/17 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego w Gminie Miejskiej Iława stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
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5) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących 

schroniskami dla bezdomnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

 
ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia będących 
schroniskami dla bezdomnych 
 

Pozytywnie  
bez poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie 

„ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla 

bezdomnych”. 

 

Uchwała XXXVIII/326/17 w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia będących schroniskami dla bezdomnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

6) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych „ Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 

2017 - 2018 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 
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Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

 
 wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych „ Iławskich Wodociągów” 
spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na 
lata 2017 - 2018 
 

Pozytywnie  
bez poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych „ 

Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2017 - 2018 

 
Uchwała XXXVIII/327/17 w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych „ Iławskich Wodociągów” spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością na lata 2017 – 2018 określenia stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

7)  komunalizacji nieruchomości położonych na terenie miasta Iławy 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 
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komunalizacji nieruchomości położonych na 
terenie miasta Iławy 

Pozytywnie  
bez poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach „za” podjęła uchwałę, w sprawie 

komunalizacji nieruchomości położonych na terenie miasta Iławy. 

 

Uchwała XXXVIII/328/17 w sprawie komunalizacji nieruchomości położonych na terenie miasta 

Iławy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

 

8) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

 

 dzierżawy nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Iława 
 

Pozytywnie  
bez poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 
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Uchwała XXXVIII/329/17 w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

 

9) zamiany nieruchomości 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był 

omawiany szczegółowo na komisjach. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja 
Oświaty, Kultury, 

Sportu  
i Turystyki 

 

 zamiany nieruchomości 
 

Pozytywnie  
bez poprawek 

 

Pozytywnie 1 
wstrzymujący 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 19 głosach ,,za” i 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę, 

w sprawie zamiany nieruchomości. 

 

Uchwała XXXVIII/330/17 w sprawie zamiany nieruchomości  stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 

 

10) nabycia lokalu mieszkalnego 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poprosił pana Burmistrza o przedstawienie 

tematu. 

Burmistrz Adam Żyliński na wstępie przeprosił za tryb, który wynika z tego, że została pwzięta 

informacja, że na przestrzeni tego tygodnia odbędzie się licytacja z zasobów spółdzielczych mieszkania. 
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Cena licytacji to 1900 zł/m2 . Miasto ma ogromne problemy w zadaniach strategicznych. Dwa 

mieszkania potrzebne są dla lokatorów zamieszkujących SP2 i Przedszkola Nr4, gdzie zaplanowana 

jest termoizolacja.. Rodziny, które są na emeryturach muszą być wyprowadzone, tak naprawdę opiekują 

się szkołą po godzinach, ale w tej chwili straciło to sens. Nabycie mieszkania stwarza możliwość zamian 

i rotacji. 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem udział wzięli: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  zapytał o status ludzi, którzy by tam 

zamieszkali. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że w ubiegłym roku w atmosferze dość napiętej po raz 

pierwszy podjęto próbę zwiększania zasobów gminnych mieszkań, które są niesprzedawalne. Lokator, 

czy rodzina tylko wynajmuje te mieszkanie i nigdy się to nie zmieni.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  powiedział, że lokator będzie tylko 

najemcą.  

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę, w sprawie nabycia 

lokalu mieszkalnego. 

 

Uchwała XXXVIII/331/17 w sprawie  nabycia lokalu mieszkalnego stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

 

Ad.7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy 

wzięli udział między innymi w: 

 

 Zebraniu Sprawozdawczym ROD „Fadom” Iława, które odbyło się w Zespole Szkół                   

im. Bohaterów Września 1939 r. 

 Konferencji pn. „Obszary funkcjonalne o znaczeniu ponadregionalnym i regionalnym                        

w Województwie Warmińsko-Mazurskim”, która była organizowana przez Marszałka 
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Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Gustawa Marka Brzezina oraz Zarząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. Konferencja odbyła się w Olsztyńskim Parku Naukowo-

Technologicznym 

 XXIX Targach Sportów Wodnych i Rekreacji WIATR i WODA, podczas których, na gali 

wręczania nagród, odebrana została nagroda Przyjaznego Brzegu dla Miasta Iława. 

Wydarzenie miało miejsce w Warszawie, w Centrum MT Polska. Nagroda ta została wręczona 

na scenie głównej Targów w konkursie  organizowanym przez Polskie Towarzystwo 

Turystyczno-Krajoznawcze przy wsparciu Polskiego Związku Żeglarskiego oraz współpracy               

z Ministerstwem Sportu i Turystyki, Ministerstwem Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, 

Krajowym Zarządem Gospodarki Wodnej oraz Polską Organizacją Turystyczną. Nagroda 

została przyznana za promocję atrakcji wodniackich i turystycznych Polski oraz jako 

wyróżnienie miejscowości najbardziej aktywnej na tym polu. Miasto Iława otrzymało także 

Nagrodę Przyjaznego Brzegu za doskonałą ofertę dla turystów wodniaków oraz za działania 

inwestycyjne i promocyjne nad brzegami Jezioraka. Dzięki tym skoordynowanym działaniom 

odmienia się oblicze miasta odwracającego się frontem do wody i wspierającego powstawanie 

nowoczesnej infrastruktury dla wodniaków.  

 Konferencji „Zrównoważony rozwój społeczno - gospodarczy Jednostek Samorządu 

Terytorialnego" organizowanej przez Urząd Marszałkowski, podczas której odebrano nagrodę 

za zajęcie 4 miejsca w Rankingu Zrównoważonego Rozwoju Jednostek Samorządu 

Terytorialnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2016 roku w kategorii Gminy Miejskie. 

Konferencja odbyła się w Olsztynie, na Wydziale Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu 

Warmińsko-Mazurskiego 

 Konkursie wiedzy pożarniczej, który odbył się w Gimnazjum Samorządowym nr 1 

 spotkaniu z M. Skibińską w sprawie promocji programu zdrowotnego 

 wizycie w Gimnazjum Samorządowym nr 1 w sprawie przygotowania pomieszczeń dla 

najmłodszych uczniów 

 spotkaniu z dyrektorami Szkoły Podstawowej nr 4 i Gimnazjum Samorządowego                          

nr 2 w sprawie współpracy w związku z wdrożeniem reformy oświaty 

 spotkaniu z dyrektor Szpitala Powiatowego w Iławie, I. Orkiszewszką 

 Powiatowym Turnieju Zawodoznawczym w Gimnazjum Samorządowym nr 1 

 wizycie w Przedszkolu Miejskim nr 3 
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 spotkaniu z Burmistrzem Prabut, Markiem Szulcem 

 spotkaniu ze związkami zawodowymi dot. dokształcenia nauczycieli 

 spotkaniu dot. inauguracji projektu E-kompetencje z ZDZ 

 spotkaniu z Radą Seniorów 

 wizycie i spotkaniu z mieszkańcami dot. budowy łącznika na os. Gajerek 

 spotkaniu ze Wspólnotą ul. Skłodowskiej w sprawie zmian w miejscowym planie przestrzennym 

dot. terenów zielonych przy wspólnocie 

 spotkaniu z firmą OTOZ Animals prowadzącą schronisko dla zwierząt w Iławie dot. poszerzenia 

działalności schroniska na inne gminy 

 spotkaniu z Kierownikiem Wydziału Komunikacji Społecznej, Piotrem Ambroziakiem, Dyrektor 

Iławskiego Centrum Kultury, Ewą Wiśniewską oraz Dyrektorem Iławskiego Centrum Sportu, 

Turystyki i Rekreacji, Wojciechem Żmudzińskim dot. meczu Jeziorak Iława – Lechia Gdańsk 

 wyjeździe do Olsztyna do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w sprawie ewentualnych konkursów 

 spotkaniu z P. Bryl, S. Szczepańskim, Dyrektor Iławskiego Centrum Kultury E. Wiśniewską                      

w sprawie przygotowań do obchodów Święta Konstytucji 3 Maja 

 spotkaniu z kierownictwem Energetyki Cieplnej w sprawie kompleksowego rozwiązania 

problemu ogrzewania na terenie miasta 

 spotkaniu z Iławskimi Wodociągami w sprawie planu zamierzeń inwestycyjnych w latach 2017-

2018 

 spotkaniu z pomysłodawcami Young Spot w sprawie założeń dot. projektu 

 

Wydział Bieżącego Utrzymania 

1. Ogłoszono drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 59,66m3 drewna pozyskanego                         

z lasu komunalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej Iława. Odbędzie się on w dniu 

24.03.2017 r. 

 

Wydział Komunikacji Społecznej 
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1. W dn. 27.02.2017 r. odbyło się ślubowanie Młodzieżowej Rady Miasta, której opiekunem został 

Kierownik Wydziału, Piotr Ambroziak. Członkowie wzięli także udział w pierwszej sesji Rady 

Miasta. 

2. Wydział Komunikacji Społecznej rozpoczął prace nad nowymi publikacjami na sezon 2017. 

Zamówione zostały mapy wyrywane z planem miasta Iława oraz z J. Jeziorak w ilości 6000 szt. 

Rozpoczęto prace nad aktualizacją niezbędnika turysty na 2017 rok . Niezbędnik Turysty w tym 

sezonie pojawi się w dwóch dodatkowych wersjach językowych: angielskim      

i niemieckim, w nakładzie 3x5000 szt. co łącznie stanowi 15000 egzemplarzy. Zamówiony 

został dodruk folderów A4 do DL – ścieżki rowerowe, szlak żeglarski , Iława od środka, zabytki 

oraz Iława von Ihnen.  

W sezonie 2017 pojawią się  2 nowe publikacje książeczki formatu A6 20 str.: „Co by było 

gdyby…” - fotografie Pana Andrzeja Świdzińskiego z propozycjami spaceru po starej Iławie, 

Kalendarz Imprez Kulturalnych – ICK oraz sportowych - ICSTiR,  a także najważniejsze imprezy 

w najbliższej okolicy. Publikacje te wyjdą w nakładzie 7000 szt.  

Wyżej wymienione publikacje sporządzone zostaną przy współpracy z Informacją Turystyczną 

w Iławie, przeznaczone będą do darmowego rozdawnictwa w punkcie IT Iława oraz                       

w hotelach, restauracjach i portach znajdujących się terenie Miasta Iława. 

3. Wydział rozpoczął współpracę z  Poradnikiem Portowym – Mazury, Warmia, Zegrze, w  celu 

promocji Miasta Iława pod kątem żeglarskim i turystycznym. Przewodniki te będą drukowane w 

nakładzie 10000 szt. i rozdawane podczas targów branżowych, a także na terenie Warmii                 

i Mazur + Zegrze w portach marinach i informacjach turystycznych, sklepach Żeglarskich,                   

a także firmach czarterowych. 

4. Wydział rozpoczął przygotowania do Majówki Lotniczej, tj.: promocja, gadżety związane                   

z tą imprezą.  

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 

1. W dn. 14.03.2016 r. podpisano umowę na realizację zadania  uzbrojenie terenów po byłych 

ZPZ w Iławie – etap z Przedsiębiorstwem Instalacyjno-Budowlanym Sp. z o.o. z siedziba                     

ul. Usługowa 8 w 14-200 Iława za kwotę 2.254.416,96 zł . Termin realizacji do 30.05.2018 r. 
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2. W dn. 24.02.2017 r. został ogłoszony przetarg na kompleksowe prowadzenie usługi nadzoru 

inwestorskiego prowadzenie  na zadaniu uzbrojenie terenów po byłych ZPZ w Iławie – etap I. 

Termin składania ofert do dnia 06.03.2017 r. Najkorzystniejsza oferta została złożona przez 

Pracownię Drogową Grzegorz Drzycimski, ul. Sikorskiego 38, 14-200 Iława, za kwotę  brutto tj.: 

27.675,00 zł. 

3. W dn. 03.03.2017 r. ogłoszono przetarg na wykonanie dokumentacji technicznej budowa ulicy 

Sosnowej i Świerkowej w Iławie. Termin składania ofert do dnia 14.03.2017 r. Trwa weryfikacja 

złożonych ofert. 

4. W dn. 03.03.2017 r. ogłoszono przetarg na wykonanie dokumentacji technicznej budowa ulicy 

Łąkowej w Iławie. Termin składania ofert do dnia 14.03.2017 r. Trwa weryfikacja złożonych 

ofert. 

5. W dn. 03.03.2017 r. ogłoszono przetarg na wzmocnienie więźby dachowej w budynku przy             

ul. Chełmińskiej 1 w Iławie. Termin składania ofert do dnia 14.03.2017 r. Trwa weryfikacja 

złożonych ofert. 

6. W dn. 24.02.2017 r. został ogłoszony przetarg na kompleksowe prowadzenie usługi nadzoru 

inwestorskiego na zadaniu Skomunikowanie ulicy Jasielskiej z ulicą Wiejską. Termin składania 

ofert do dnia 06.03. 2017 r. Najkorzystniejsza oferta została złożona przez Pracownię Drogową 

Grzegorz Drzycimski, ul. Sikorskiego 38, 14-200 Iława, za kwotę  brutto tj.: 42 066, 00 zł. 

7. Przewidziane prace na zadaniu Rewitalizacja skweru przy ul. Królowej Jadwigi przebiegają 

zgodnie  planem, prawdopodobnie przy sprzyjającej aurze będzie możliwy wcześniejsze 

zakończenie i odbiór inwestycji. Planowe zakończenie 30.06.2017 r. 

8. W dn. 24.02.2017 r. ogłoszono przetarg na roboty budowlane dla zadania Skomunikowanie 

ulicy Jasielskiej z ulicą Wiejską, trwa weryfikacja złożonych ofert. 

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

1. Od 22.02.2017 r. realizowany jest cykl spotkań edukacyjnych z przedszkolakami                             

w Przedszkolach Miejskich w Iławie w ramach projektu ERASMUS + (Stronger Parents Healtier 
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Communites). Spotkania prowadzone w formie dyskusji (krótkich pytań i odpowiedzi) mają za 

zadanie pomóc przedszkolakom w zrozumieniu oraz nazwaniu podstawowych emocji i wartości 

budujących rodzinę, a pedagogom przybliżyć sposób patrzenia dziecka na zadania rodzica. Na 

chwilę obecną odwiedzone zostały Przedszkole Miejskie nr 6 oraz Przedszkole Miejskie Nr 5. 

2. W celach promocyjnych założony został profil Ośrodka Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i 

Pomocy Rodzinie na portalu społecznościowym „Facebook”. Za jego pomocą promowane będą 

działania prowadzone przez Ośrodek m.in.: Klub Aktywności „JUNIOR”, Klub Młodzieżowy, 

Kampania „Aktywnie i Zdrowo”, projektu ERASMUS + (Stronger Parents Healtier Communites). 

3. W dn. 02.03.2017 r. został ogłoszony otwarty konkurs ofert na wsparcie prowadzenia zajęć 

letnich profilaktyczno-wychowawczych dla dzieci i młodzieży z terenu miasta Iławy na rok 2017 

oraz otwarty konkurs ofert na wsparcie prowadzenia w roku 2017 zajęć pozalekcyjnych 

profilaktyczno-wychowawczych dla dzieci i młodzieży z terenu miasta Iławy w zakresach:  

nauki i doskonalenia pływania, sportów walki oraz konkursu na realizację działań profilaktyczno-

wychowawczych na rzecz podniesienia świadomości społeczności lokalnej                 w 

zakresie popularyzacji zdrowego stylu życia z wykorzystaniem aktywności fizycznej.  

4. W ramach działań profilaktyczno – wychowawczych w Ośrodku przeprowadzono warsztaty   dla 

dzieci i młodzieży z iławskich szkół: 

– „Akcja Krzyś" – 2 klasy 

– „Nie dla używek" – 6 klas 

– „Szacunek i Relacje” – 2 klasy 

– „Cyberprzemoc” – 6 klasy 

– „Integracja” – 4 klasy 

 

Miejska Biblioteka Publiczna 

 28.02. – Lekcja biblioteczna – IBUK Libra – ZS Iława - 15 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

 28.02. – Wycieczka biblioteczna – Samorządowe Przedszkole Nr 5 w Iławie – 23 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2  

 28.02. – Wycieczka biblioteczna – Samorządowe Przedszkole Nr 5 w Iławie – 19 osób 
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Miejsce: Filia Nr 2 

 01.03. – Spotkanie z bajką – 25 osób 

Miejsce: Samorządowe Przedszkole Nr 6 w Iławie 

 02.03. – Lekcja biblioteczna – praca z książką i obrazem – 40 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

 02.03. – Głośne czytanie w Przedszkolu – 40 osób 

Miejsce: Przedszkole „Mali Odkrywcy”  

 03.03. – Spotkanie Koła Polskiego Związku Filatelistów w Iławie – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

 04.03. – Gildia Magii i Miecza – sesja Neuroshima – 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

 07.03. – Lekcja biblioteczna – biblioteka przyjacielem człowieka – 19 osób – SSP w Ząbrowie – 

19 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

 07.03. – „Piękny Umysł” – warsztaty z podopiecznymi Zespoły Placówek Szkolno                                  

– Wychowawczych – 5 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

 07.03. – Dyskusyjny Klub Książki – O. Pavel  - „Śmierć pięknych saren” – Zakład Karny                       

w Iławie – 8 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

 09.03. – Spotkanie z bajką – głośne czytanie – 18 osób 

Miejsce: Samorządowe Przedszkole Nr 2 w Iławie 

 09.03. – Dyskusyjny Klub Książki – 7 osób 

Miejsce: Zakład Karny w Iławie 

 10.03. – Z ziemi i z ognia – warsztaty ceramiki – 9 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

 10.03. – Gildia Magii i Miecza – Apocalypse World – 8 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa  

 11.03. – Akademia Smyka – „A jeśli orzeł zna odpowiedź” – sesja D&D dla dzieci – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa  
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 13.03. – „A co na to P. Dick” – porozmawiajmy o ekranizacji „Blade runner. Czy androidy marzą 

o elektrycznych owcach” – 8 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

 15.03. – Głośne czytanie – 87 osób 

Miejsce: Samorządowe Przedszkole Nr 4 w Iławie  

 16.03. – Spotkanie w Klubie Malucha – Jak kształtować zdrowe nawyki żywieniowe – 10 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

 17.03. – Piękny Umysł – zajęcia z podopiecznymi Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy – 12 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

 17.03. – Gildia Magii i Miecza – sesja Wolfsung – 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa  

 

Wystawy:  „W drodze” – wystawa fotografii autorstwa  M. Kydryńskiego 

 

Ponadto przeprowadzono 20 warsztatów z obsługi komputera, w których wzięło udział 91 osób oraz 

zajęcia z języka angielskiego i niemieckiego, w których uczestniczyły 674 osoby.  

 

Ogółem w okresie sprawozdawczym w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyło się 41 działań.                              

We wszystkich formach uczestniczyło 1 142 osoby.  

 

 

Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 

1. 24.02.2017 r. – Uroczysta Gala pn. „Podsumowanie 2016 Roku w Sporcie” 

Miejsce: Centrum Bankietowo-Konferencyjne „Mozart” 

2. 26.02.2017 r. – Iławskie Targi Ślubne (impreza współorganizowana) 

Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 

3. 01.03.2017 r. – turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego Sezon 2016/2017 

Miejsce: sala sportowa przy ul. Asnyka 3 B 

4. 07.03.2017 r. – Powiatowe Eliminacje Turnieju Piłki Nożnej Dzieci „Z Podwórka Na Stadion                 

– O Puchar Tymbarku” 
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Miejsce: stadion miejski 

5. 08.03.2017 r. – turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego Sezon 2016/2017 

Miejsce: sala sportowa przy ul. Asnyka 3 B 

6. 15.03.2017 r. – turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego Sezon 2016/2017 

Miejsce: sala sportowa przy ul. Asnyka 3 B 

 

Iławskie Centrum Kultury  

1. W dn. 11.03.2017 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się Ogólnopolski Konkurs Recytatorski                  

w następujących kategoriach: 

 konkurs recytatorski 

 wywiedzione ze słowa 

 monodram  

 poezja śpiewana  

W eliminacjach rejonowych wzięło udział 16 uczestników.  

2. W dn. 13.03. 2017 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się spektakl teatralny „Przebój Sezonu”                 

w reżyserii Krzysztofa Jaroszyńskiego. W spektaklu wystąpiły takie gwiazdy jak: 

 Małgorzata Potocka 

 Olga Borys 

 Michał Milowicz 

 Andrzej Beya Zaborski  

3. W dn. 14.03.2017 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbyły  się  seanse edukacyjne  dla szkół w ramach 

programu „Nowe Horyzonty edukacji filmowej”.  

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Radny Janusz Zaborowski zapytał o kolejne już spotkanie z mieszkańcami w sprawie łącznika między 

ulicą Chełmińską na Gajerku. Zapytał czy chodzi o łącznik między Chełmińską, a Gdańską, czy 

Grudziądzką.  

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że chodzi o trzeci łącznik na Gajerku (na dwa poprzednie łączniki 

będzie ogłaszany przetarg). Spotkanie dotyczyło oceny szkód, występujących z tytułu mijającej zimy. 

Podjęta została decyzja o zapisach w budżecie na ten łącznik, to nie jest wielka kwota, a kompleksowo 

załatwi ten fragment miasta.  
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Radny Grzegorz Przytuła zapytał o szkoły, jak one wyglądają z przystosowaniem do nowych 

warunków od września. Odbyły się dwa spotkania w Gimnazjach i SP4.  

Zastępca Burmistrz Ewa Junkier powiedziała, że na poprzedniej sesji mówiła, że była z wizytą w 

GS2, gdzie trwają przygotowania do modernizacji części przeznaczonej do przyjęcia uczniów klas I i IV. 

Pani Burmistrz widziała część przeznaczoną dla klas pierwszych. Remonty trwają, są zamawiane meble 

z certyfikatem. Dzieci będą miały super warunki. W ubiegłym tygodniu była z wizytą w GS1.  Tam 

również trwają przygotowania, wyremontowana została część najniżej położona – piwnica, która nie 

wygląda jak piwnica, jest wyremontowana i będzie przeznaczona na świetlicę i szatnię. Dla dzieci 

najmłodszych oddzielona będzie część na piętrze. Klasy dla pierwszoklasistów muszą być specjalnie 

przygotowane tzn. odpowiednie meble, krzesła, wykładzina potrzebna do zabawy i siedzenia. 

Niebawem wszyscy będą mogli to zobaczyć. 

Radny Włodzimierz Harmaciński zapytał co będzie jak zostanie stary system?  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał o możliwość wcześniejszego zakończenia 

inwestycji Skweru przy Królowej Jadwigi. Czy w związku z tym będzie ona mniej kosztowała?  

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że jest to spektakularny pomysł pod względem materiałów i 

jakości. Obecnie jest etap czekania na rozstrzygnięcie konkursu w Urzędzie Marszałkowskim. Fontanna 

jest umieszczona jako pomysł na zwrot pieniędzy z UE.   

    

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych  

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański przedstawił interpelację, która wpłynęła w okresie 

międzysesyjnym od radnego Feliksa Rochowicza w sprawie remontu bieżni lekkoatletycznej.  

 

Interpelacja w sprawie remontu bieżni lekkoatletycznej stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

Radny Robert Kowalewski odczytał interpelację w sprawie oświetlenia przejścia dla pieszy na ulicy 

Konstytucji 3 Maja w okolicy schodów prowadzących ze Starego Miasta do mieszczącego się nad 

jeziorem hotelu. Poprosił również o pisemną odpowiedź dotyczącą wniosku w sprawie przeprowadzenia 

inwentaryzacji wszystkich przejść dla pieszych na terenie miasta, czy została przeprowadzona w 

całości, jakie miejsca zostały uwzględnione do naprawy w pierwszej kolejności?  
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Załącznik interpelacja w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Konstytucji 3 Maja. 

stanowi załącznik Nr 17 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański przypomniał, że interpelacje powinny być składane na 7 

dni przed sesją. 

Radna Elżbieta Prasek zapytała o kontenery, gdzie są, kiedy będą, jak wygląda sprawa w powiecie? 

Drugie pytanie dotyczy przetargu na wywożenie śmieci. Wybuchła mała afera, radna 

rozmawiała z właścicielami naszych firm wywożących śmieci, zgoda jest tylko na 3 miesiące. Zapytała 

co będzie dalej, bo radna wie, że my jako miasto jesteśmy zainteresowani tym, żeby nasze firmy zajęły 

się wywozem.  

Trzecie pytanie dotyczy braku Straży Miejskiej, której nie ma, ale problemy w mieście pozostały. 

Zapytała kto patroluje takie kulminacyjne punkty jak oczko wodne na Gajerku, które jest miejscem 

spotkań, gdy zrobi się ciepło. Policja dwoi się i troi.   

  Po czwarte jest bałagan w mieście po zimie. Są firmy sprzątające, ale miasto samo chyba widzi 

problem. Wody Jezioraka, przy brzegu są brudne. Kto będzie to sprzątał. Nie jest to teren miasta, ale 

ktoś musi to sprzątać, Iława jest miastem turystycznym.   

Po piąte zapytała o projekt z budżetu obywatelskiego, który wygrał w ubiegłym roku. Czy on jest 

już realizowany?  

Radny Tadeusz Lotz zadał pytanie dotyczące sportu, związane z doniesieniami medialnymi, że w 

ościennym miasteczku będzie odbywał się Triatlon o zasięgu krajowym. W ostatnim okresie  dużo 

czasu radny poświęcił rozmowie z prezesem Pietrzykowskim na organizację Triathlonu. 20 lutego 2015 

roku Burmistrz poinformował radnych, że Iława ma szansę na organizację już nie regionalnego, 

krajowego, ale światowego Triathlonu zwanego Hawajskim, czyli tego maksymalnego. Zapytał, bo nie 

widzi takiego zdarzenia w planie ICSTiR, co się stało z projektem i na jakim etapie on jest?  

Radny Włodzimierz Harmaciński zadał dwa pytania. Jedno pytanie nawiązywało do wypowiedzi 

przewodniczącego odnośnie zagospodarowania Skwerku przy Galerii Jeziorak od strony ulicy Królowej 

Jadwigi. Powiedział, że reprezentacyjną ulicą jest ulica Niepodległości, mocno zużyty jest park miejski 

oraz cała infrastruktura. Zapytał czy są plany na renowację z dobrych reprezentacyjnych materiałów, 

czy myśli się o przeniesieniu fontanny w inne miejsce, a tu postawienie czegoś na miarę dzisiejszych 
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czasów oraz czy rozmawia się z restauratorami, aby swoim lokalom nadali jednolity wygląd, bo obecny 

przypomina lata 90-te. 

Zaproponował aby Fontanę przenieść do parku na Lipowym Dworze, który można urządzić w 

podobnym stylu.  Mieszkańcy z małymi dziećmi oczekują takiego miejsca. Zapytał również o 

wzbogacenie fontanny na Małym Jezioraku o kolejne strumienie, podobnie jak w innych miastach.  

Drugie pytanie dotyczyło poboru opłaty planistycznych z racji wzrostu cen nieruchomości, jakie są to 

wpływy i  czy przy następnej zmianie planu takie wpływy będą? 

Radny Janusz Zaborowski zapytał o ul. Jasielską, rozmawiał z mieszkańcami i zauważył, że na placu,  

który był zanieczyszczony został wyburzony budynek,  plac oczyszczono.  W imieniu mieszkańców 

zapytał, co tam powstanie, niektórzy sugerują, że powstanie tam blok, czy miasto przejmie ten teren, 

czy będzie ktoś inny użytkował?  

 Radny Roman Brzozowski  zadał pytanie serii „ku drodze we właściwym kierunku”. Ustawa o 

likwidacji symboli ustroju totalitarnego komunizmu i nazizmu nakłada obowiązek ich likwidacji do 

września 2017 roku. Obowiązek jest obligatoryjny i spoczywa na władzach miasta. Zapytał, czy miasto 

prowadzi już inwentaryzację takich symboli, jeżeli nie to kiedy zamierza taką inwentaryzację 

przeprowadzić, żeby do września 2017 roku zmieścić się z wykonaniem tej ustawy.  

Radny Stanisław Milewski powiedział, że jest w posiadaniu pisma Związku Gmin o rozstrzygnięciu 

przetargu na wywóz nieczystości. Pismo z 24 marca informuje, że KOMA Olsztyn wygrała przetarg. 

Była tańsza o 500 000 zł. Zapytał czy przetarg można „ograniczyć jako zamknięty” na nasz region. 

Mamy swoje przedsiębiorstwa usługowe. Na Związek Gmin miasto płaci nie małe składki, oni za nas 

rozstrzygają. Co można zrobić, żeby tę sprawę odwrócić? Pojazdy, które spełniają Euro 4: KOMA ma 

tylko 4, a my ( Iława EKO) 10. Również 19% podatku od kwoty 5mln 300 tyś zł   to ponad 1 mln zł, który 

może pozostać u nas, a nie w Olsztynie, nasi ludzie mogą mieć zatrudnienie. Jest o co walczyć. 

 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Burmistrz Adam Żyliński w odpowiedzi na ideowe zapytanie radnego Romana Brzozowskiego 

przyznał się, że do tej pory mało interesował się ustawą, jak ona funkcjonuje. W Iławie nic szczególnego 

się nie działo, do pewnego momentu, żebyśmy tym tematem szczególnie gorliwie się interesowali. 

Wobec pytań ze strony radnych na sesji, nie pozostaje nic innego jak to, że tematem burmistrz zajmie 

się i pogłębi wiedzę w tym zakresie.  
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Na pytanie radnego Janusza Zaborowskiego dotyczące placu przy ul. Jasielskiej odpowiedział, że 

należy on do prywatnego przedsiębiorcy, który oczyścił miejsce, sprawa jest otwarta co będzie z tym 

terenem, pozostał jeszcze szpecący płot. Z dużym rozmachem jest realizowana modernizacja zasobów 

również miasta, dzisiaj burmistrz podpisał trzy dokumenty z aplikowaniem trzech budynków z ul. 

Jasielskiej na termomodernizację, aby nabrały takiego wyglądu jak Jasielska 3. Zobaczymy co będzie 

dalej, nie wypada pytać się prywatnego właściciela co zamierza tam zrobić.  Teren jest przedmiotem 

zainteresowania miasta w przypadku, gdyby groziła mu wieloletnia stagnacja.  

Dla radnego Włodzimierza Harmacińskiego odpowiedział, że władze bardzo poważnie podchodzą do 

kwestii zagospodarowania przestrzeni publicznej. Wynikiem działań jest nowa fontanna. Gdy 

otrzymamy środki, to powróci temat Galeria w nazwie Jazzowa. Na etapie opracowywania dokumentacji 

jest skwer Żeromskiego, „tęsknym okiem patrzymy w kierunku fosy” i terenu, który jest zapleczem kina. 

Terenów wartych pochylenia się jest więcej. Stare Miasto musi poczekać, aż kolorowa kostka trochę się 

zużyje. To jest rzecz, którą nazywa się zagospodarowanie przestrzeni publicznej. Żaden z tych tematów 

nie ucieka co potwierdza się.  Lepiej dać z siebie więcej i zrobić rzeczy o wiele trwalsze, porządnie żeby 

to było na 100 lat. W przypadku restauratorów, czy sklepów naprzeciwko Ratusza, gdzie jest rząd 

pawilonów z głębokiego PRL to jest temat szalenie indywidualny, wynikający z kondycji finansowej 

przedsiębiorców. Na razie parkiem miejskim, na którym jest fontanna miasto się nie zajmuje poza 

odnawianiem tej fontanny co roku i świadomym prowokowaniem i wywoływaniem emocji  mieszkańców, 

który artysta w tym roku odmaluje fontannę. Park na Lipowym Dworze jest położony kilkaset metrów od 

zamieszkania burmistrza. Jest to zabytkowy park i zawsze pozostanie parkiem. Nigdy nie będzie 

pokusy żeby teren podzielić na działki i sprzedać. Fontanna na Małym Jezioraku jest dorobkiem z lat 

90-tych, miała spełniać podwójne znaczenie, nie tylko jako ozdoba, ale miała dotleniać jezioro, tak 

dzieje się do dzisiaj. Na pytanie: czy coś tam będzie jeszcze zrobione, odpowiedział, że jak ruszy nowa 

fontanna wtedy można pomyśleć o starej. Zachęcił radnych do odwiedzenia nowej fontany zwłaszcza 

do obejrzenia oświetlonego kolorami od spodu chodnika. Będzie to fajny kolorowy punkt na mapie 

Iławy.  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że na podstawie obowiązującego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy nie uzyskano żadnych dochodów z tytułu opłaty 

planistycznej. W stosunku do nowego planu trudno jest wyrokować co będzie, plan jest dopiero 

opracowywany, żeby otrzymać opłatę planistyczną to muszą zajść pewne uwarunkowania, gdy będzie 
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on zakończony i obecni właściciele będą chcieli dokonywać transakcji, wtedy można rozmawiać jakie 

opłaty z tytułu  podniesienia bądź obniżenia wartości będą występowały. 

Na pytanie radnego Tadeusza Lotz odnośnie Triathlonu Burmistrz Adam Żyliński odpowiedział, że 

od początku kadencji był pomysł na szukanie dużej imprezy, aby Iława wyróżniała się imprezą o 

charakterze ogólnym sportowym lub rekreacyjnym. Odbyły się spotkania z właścicielami koncesji na 

poziomie wojewódzkim, ale też przedstawiciel właściciela światowego Ironmen-a. Rozmowy przebiegały 

poważnie, ale w pewnym momencie ten człowiek zniknął. Zainteresowanie nie tylko Iławą, ale całą 

Europą Wschodnią zgasło. Zamiennikiem będzie lotnicza majówka, na którą Burmistrz zachęcił. 

Ironmen być może kiedyś powróci.  

Odnośnie pytania radnej Elżbiety Prasek w sprawie kontenerów Burmistrz i relacji miasto –powiat  nie 

chce się wypowiadać, ponieważ budzi to wiele emocji. Trwa procedura czysto prawna, reprezentantem 

ITBS-ów jest projektant. Kontenery są zakupione, ale nie ma ich jeszcze w Iławie tam, gdzie powinny 

być. Na pytanie dotyczące braku Straży Miejskiej Burmistrz odpowiedział, że na spotkaniach 

działkowców prezentują się dzielnicowi, którzy rozdają ulotki, podpowiadają jak i w jakich sprawach 

można się do nich zwrócić. Powiedział, że poprosi Komendanta Powiatowej Policji, aby przedstawił 

kompetencje dzielnicowych, którzy w tej kwestii dzielnie prezentują budżet państwa. Jeżeli chodzi o 

zanieczyszczenie po zimie Burmistrz mówi, że po zimie wszystko się odkrywa należy przeczekać ten 

czas aż wszystko zostanie uprzątnięte,  zgodnie z harmonogramami. W sprawie zanieczyszonych 

brzegów, niestety sami bezradnie zastanawiamy się, żadnej trzciny nie można zerwać, nie mamy 

uprawnień do ingerencji w wodę. Zobowiązał się do skierowania interpelacji do właściciela wód. Budżet 

obywatelski wygrał projekt o nazwie Skatepark, drugie miejsce zajął projekt, na który zostanie 

opracowana dokumentacja. Skatepark sklejony jest ze sztucznym lodowiskiem, w tej chwili 

przygotowywany jest projekt, należy jeszcze sprawdzić dostępność środków. Dopóki nie będzie pełnej 

inwentaryzacji i rozstrzygniętego przetargu, to dokumentacji związanej z projektem numer 2 nie 

podejmie się. Dokumentacja na projekt nr 2 na pewno będzie opracowana.  

Radny Włodzimierz Harmaciński zwrócił się do radnej Elżbiety Prasek, że co roku powiat po raz już 

XVII organizuje akcję czyste jezioro i rzeki. W tym roku odbywa się od 18 kwietnia do 14 maja. Do akcji 

oprócz dzieci i młodzieży zapraszanie są osoby dorosłe i instytucje. Firmy komunalne zgłosiły akces 

bezpłatnego odbioru śmieci w workach. Akcja propagowana jest przez media i ulotki, zapewnione są 

worki i rękawice. Zaprosił wszystkich serdecznie do udziału w akcji, złorżnia sprawozdania i 

udokumentowania. Najlepsze efekty będą nagradzane nie tylko statuetkami i dyplomami, ale nagrodami 
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rzeczowymi. W akcji uczestniczą i dokumentują ośrodki dla niepełnosprawnych, przedszkola, szkoły, 

Straż Pożarna, PTTK, Stowarzyszenie Dolina Iławski, która wzbiera co roku kilka ton śmieci. Z wody 

może zrobić np. klub wioślarski oraz osoby dorosłe. 

Burmistrz Adam Żyliński na końcu odpowiedział na temat wywozu śmieci, gdzie w sposób niezwykle 

delikatny w wypowiedziach, aby nie naruszyć ustawy o zamówieniach publicznych wyjaśnił, że jest 19 

gmin należących do Związku Gmin „ Czyste Środowisko” powstałe w latach 90-tych. Powstał zakład 

utylizacji odpadów Rudno, gdzie dowożone są śmieci z wszystkich gmin, tam mieści się też dyrekcja 

Rudna, odrębną komórką jest Zarząd Związku Reprezentantem Iławy jest Burmistrz ( nie jest w 

zarządzie), Włodzimierz Harmaciński i Bogusława Bandelewska. Cały związek podzielony jest na 5 

sektorów. We wszystkich sektorach za wyjątkiem naszego zadbano o to, żeby nie zakłócić pewnej 

tradycji, w Iławie tradycje zakłócono. W 30 marca burmistrz wprosił się na spotkanie Zarządu i będzie 

ostro rozmawiał w naszej sprawie. Przetarg rozstrzygnął wszystko i wskazał odbiorcę. Burmistrz 

zaproponował, aby radni upoważnili go do reprezentowania  możliwe byłoby wystąpienie ze związku. 

Wówczas należy liczyć się z konsekwencjami. Nie wiemy co nas czeka w innym związku, a w 

pojedynkę dzisiaj nic się nie zrobi.  Sytuacja jest trudna, mamy gigantyczną firmę stworzoną kilkanaście 

lat temu. Firma, która wygrała nie ma swojej siedziby i bazy. Jeżeli firma odwoła się to może być 

moment, że nikt przez kilka dni nie będzie odbierał śmieci. W Zarządzie jest wójt gminy Iława, który 

walczy i jest po naszej stronie.  

Radny Włodzimierz Harmaciński dodał, że wójt jest w podobnej sytuacji. Ustawowo powstały regiony 

zagospodarowania odpadów. Województwo warmińsko – mazurskie podzielono na 5 rejonów i 

wszystkie funkcjonują w postaci Związków Gmin. Przy obecnych wymogach i kosztach nie ma 

możliwości działania w pojedynkę. Żadna z naszych firm nie mogłaby samoistnie zaistnieć. Nasza firma 

w konsorcjum występowała z Rudnem. Przystąpili do przetargu z wysoką ceną. Wszystkie działania idą 

w kierunku takim, aby nasze firmy miały zajęcie. Przetarg jest sprawdzany zatrzymana jest cała 

procedura. Prawnicy sprawdzają, czy przetarg może być unieważniony. Druga wersja to taka, że nasza 

firma może być podwykonawcą.  

Radny Jerzy Sochacki odniósł się do kwestii śmieci, zaproponował aby postraszyć środowisko lub na 

ostro wystąpić ze związku, słychać, bowiem że Związek Gmin planuje dużą inwestycję budowy 

biurowca w Ostródzie. Znowu będziemy musieli zapłacić dużo pieniędzy, to może lepiej należałoby się 

rozejrzeć za innym kontrahentem. Może to być Susz, Działdowo lub inny kontrahent.  



Protokół Nr XXXVIII/17 

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 27 marca 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

28 
 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, w kategoriach psychologicznych będzie  sprawę stawiał na 

ostrzu noża, temat wymaga bardzo dokładnego sprawdzenia, w Działdowie śmieci są droższe 

natomiast w Różance pod Suszem trzeba sprawdzić.  Jego wizyta będzie miała charakter bojowy.  

Na pytanie radnego Feliksa Rochowicza, Burmistrz odpowiedział, że jest wiele działań podjętych o 

charakterze sportowym np. modernizacja hali widowiskowo - sportowej, przedsięwzięcie wspólne 

Skajtparku i sztucznego lodowiska, boiska przy SP3 i 4 oraz w planach jest kwestia modernizacji 

stadionu, nie tylko bieżni, w tym roku jest naprawiana droga do budynków administracji.   

Radny Feliks Rochowicz powiedział, że jest człowiekiem kultury fizycznej, nie może być przeciwny 

takiej konkurencji jak Haitpark. Kultura fizyczna to trzy filary: wychowanie fizyczne, sport i rekreacja. 

Wychowanie fizyczne to stymulacja. W programach wychowania fizycznego są trzy dyscypliny: gry 

sportowe, lekkoatletyka, gimnastyka. Lekkoatletyka w Iławie upada bo skończył się pan Hofman i 

Rochowicz. Jest dużo dyscyplin, konkurencji, które realizuje ICSTiR na bieżni, dwie szkoły podstawowe 

mogą realizować program zajęć szkolnych. Radny jest byłym lekkoatletą i na bieżni dużo prowadził na 

bieżni.   

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że przed przegranymi wyborami w roku 2002 było podpisane 

porozumienie z Polskim Związkiem Lekkoatletyki i opracowaną dokumentację na stadion 

lekkoatletyczny, niestety zostało to wyrzucone na śmietnik. Jest to wielka szkoda bo byśmy mieli 

tętniący życiem stadion.  

Radny Włodzimierz Harmaciński  powiedział, że rozpowszechniane są przekłamania. Czyste 

Środowisko nie ma zamiaru budowania żadnego biurowca, natomiast zakupiono budynek w sąsiedztwie 

na terenie tzw. białych koszar. Po adaptacji do budynku przeniesie się „Czyste Środowisko” z 

pomieszczeń dzierżawionych w Gminie Miejskiej Ostróda. Będzie tam również siedziba Zarządu  

Zakładu Utylizacji Odpadów. Środki na zakup są wygospodarowane, nie są związane z podniesieniem 

opłat. Koszty śmieci nie wzrosną. 

 

Ad.10. Wnioski mieszkańców Iławy 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  powiedział, że do Biura Rady Miejskiej w terminie, o 

którym mowa w Statucie Miasta Iławy  wpłynął  wniosek mieszkańców „Wspólna Iława”. Wniosek został 

przesłany wszystkim radnym, przewodniczący poprosił Radcę Prawnego o opinię prawną. Temat 

zostanie skierowany do rozpatrzenia przez Komisję Problematyki Społecznej.   
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Wniosek mieszkańców „WSPÓLNA IŁAWA” stanowi załącznik Nr 18 do protokołu 

 

 

Ad.11. Komunikaty i oświadczenia 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  ogłosił, że kolejna sesja odbędzie się 24 kwietnia 

2017, godzina 12:00. 

Przewodniczący Komisji OKSiT Edward Bojko wystosował apel do koleżanek i kolegów radnych 

w sprawie sportu, a konkretnie „Jeziorak”. W sobotę odbyło się piękne spotkanie, pomijając wynik, 

którego można było się spodziewać, ponieważ jest 6 grup różnicy poziomów i doświadczenia, na 

którym było ponad 10% mieszkańców była 1 radna. U Wojtka, materiały były przekazane powstało 

wiele nowych form pracy z dziećmi, na zajęcia dla maluchów chodzi prawie 500 dzieciaków. 

Zaproponował aby radni zainteresowali się tematem. Przekazał konkretny apel, deklaracja na 

członka klubu. Barcelona ma 600 000 członków klubu, którzy swoją składką roczną w 50% 

utrzymują klub.  Jeżeli zapiszemy się do klubu i zapłacimy 5 zł miesięcznie, rocznie 60 zł składki to 

będziemy w ten sposób pomagać. Są też inne formy sponsorowania np. karty VIP, w czasie 

przerwy wypić kawę.  Na początku, gdy powstał klub było 50 sponsorów i nie było zadłużenia. Teraz 

powstało też coś nowego, nowy zarząd jest wielu młodych ludzi chętnych pomagać i wspomagać. 

Zachęcił do wypełnienia deklaracji i wspierania pięknej iławskiej tradycji.   

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  przypomniał radnym o złożeniu do końca kwietnia 

oświadczeń majątkowych. 

 

 

 

 

Ad.12. Zamknięcie obrad  XXXVIII Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku obrad              

o godzinie  13:15 zamknął sesję i podziękował za przybycie. 
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Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji. 

 

 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Jolanta Kultys                                                                            /-/ Wojciech Szymański 


